

Title (en)
Dry-shaver.

Title (de)
Trockenrasierapparat.

Title (fr)
Rasoir à sec.

Publication
EP 0320535 A1 19890621 (DE)

Application
EP 87202503 A 19871214

Priority
EP 87202503 A 19871214

Abstract (en)

In a dry-shaver having a shaving-head frame (2) which can be mounted on a housing (1), the said shaving-head frame is firmly held by a bar (7) projecting from a side wall (5) of the housing and movable counter to the action of a spring (6), which bar can be moved by an operating member (9) arranged on the shaving-head frame to release the shaving-head frame from the housing, the operating member carrying a projection (11) which cooperates with a sloping surface (12) arranged at the free end of the bar and forming a run-down ramp for the shaving-head frame, as a result of which a force component is produced which tends to release the shaving-head frame from the housing. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Trockenrasierapparat mit einem auf ein Gehäuse (1) aufsetzbaren Scherkopfrahmen (2) wird dieser mit einem aus einer Seitenwand (5) des Gehäuses herausragenden, entgegen der Wirkung einer Feder (6) verstellbaren Riegel (7) festgehalten, der zum Lösen des Scherkopfrahmens vom Gehäuse von einem am Scherkopfrahmen angeordneten Bedienungsorgan (9) verstellbar ist, wobei das Bedienungsorgan einen Ansatz (11) trägt, der mit einer am freien Ende des Riegels angeordneten, eine Ablauframpe für den Scherkopfrahmen bildenden, schräg verlaufenden Fläche (12) zusammenwirkt, wodurch eine Kraftkomponente entsteht, die bestrebt ist, den Scherkopfrahmen vom Gehäuse zu lösen.

IPC 1-7

B26B 19/38

IPC 8 full level

B26B 19/04 (2006.01); **B26B 19/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

B26B 19/04 (2013.01); **B26B 19/38** (2013.01); **B26B 19/3853** (2013.01); **B26B 19/386** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0161508 B1 19880427
- [A] FR 2271004 A1 19751212 - PHILIPS NV [NL]

Cited by

EP0673728A1; US5542179A; WO2008028642A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0320535 A1 19890621; EP 0320535 B1 19910904; AT E66849 T1 19910915; DE 3772772 D1 19911010; DE 8629679 U1 19880310

DOCDB simple family (application)

EP 87202503 A 19871214; AT 87202503 T 19871214; DE 3772772 T 19871214; DE 8629679 U 19861106